

Pumpkin In-Dash Car DVD Player GPS Navigation Radio Head Unit 7 Inch HD LCD Touch Screen Win CE 6.0 System With DVB-T/DVR/3G/1080P For Chevy Chevrolet Vehicle

	Regular Price: \$329.99 Special Price: \$263.99
---	--

[Neues Produkt]Pumpkin
Android 6.0 Autoradio GPS 2
Din mit DVD Funktion



[Pumpkin android 6.0 autoradio 2 din](#)

Hauptmerkmale:

- 1) [Android 6.0](#) Marshmallow , CPU: Allwinner T3 Quad Core , Optimierte Radio IC:NXP TEF6856,and Attraktiver Benutzeroberfläche.
- 2) Unterstützt 1080p HD-Video und einige Video-4k(3840×2160), Telefon-Link-Funktion unterstützen.Sie können Ihr Smartphone Online-GPS auf diesem Gerät spiegeln.
- 3) GPS-Navigation(Kartensoftware oder app sind nicht im Lieferumfang enthalten), Integrierter USB-Schnittstelle (bis zu 64GB), WIFI(Integriertes WIFI modem)/3G(Zusätzliches Gerät erforderlich), Cam-In(Zusätzliches Gerät erforderlich).
- 4) Bluetooth-Telefonanruf zu unterstützen/ Audio-player/ Telefonbuch-Funktion

5) Fast-Boot zu unterstützen. Nach der Installation dieser Maschine müssen nur ca. 5 Sekunden Booten von das 2. Mal zu beenden.

Beratung vor dem Kauf:

1.Bitte messen Sie die Größe Ihres Auto Armaturenbrett Mittelkonsole und sicherstellen Sie, dass unsere Stereo-Größe für Ihr Auto geeignet ist.

2.Bitte informiert uns bitte halten wenn Ihr Auto Canbus und Fabrik Verstärker hat.

3.Bitte senden Sie uns Fotos von Armaturenbrett Ihres Autos und sag mir Ihr Automodell und Baujahr, wenn Sie nicht bestätigen konnte, ob es sein wird, passen und arbeiten an Ihrem Auto perfekt.

Klicken Sie um zu überprüfen, [Pumpkin Andorid 5.1](#) Autoradio, [Kopfstützen Monitor](#), [Rückfahrkamera](#) und andere [Auto-Zubehör](#) auf [Pumpkin](#) offiziellen Websites:

DE site: www.autopumpkin.de

US site: www.autopumpkin.com

[\[Pumpkin New Release\] Android 6.0 Marshmallow Universal Car Stereo 2 Din with DVD Playing](#)

Function



[Pumpkin android 6.0 Car DVD Player Radio 2 Din](#)

Key Features:

Please note this model can only be shipped to the USA .

1) [Android 6.0](#) Marshmallow , CPU: Allwinner T3 Quad Core ,
Optimized Radio IC:NXP TEF6856,and More attractive User

Interface.

2) Support 1080P HD video and some 4k(3840×2160) video, support mirror link function, You can mirror your smartphone's online GPS onto this unit.

3) GPS Navigation(map software or app not included), Built in USB Port (up to 64GB), WIFI(Built in WIFI modem)/3G(Extra device required), Cam-In(Extra device required).

4) Support Bluetooth phone call / audio player/ Phone Book function

5) Support Fast-boot. After the installation, this machine only need about 5 seconds to finish booting from the 2nd time .

Attention:

please make sure your original car radio has the same shape as our unit.

Guide before purchase:

1. Please measure the size of your car center dashboard console and make sure our stereo size is suitable for your car.

2. Please kindly keep us informed if your car has canbus and factory amplifier.

3. Please send us photo of your car's dashboard and tell me your car model and year if you could not confirm whether it will be fit and work on your car perfectly.

Check more details on [Pumpkin](http://www.autopumpkin.com) US website: www.autopumpkin.com

And more [Christmas Promotion](#) is waiting for you !!

via Blogger <http://ift.tt/2hunD10>
